
Innspel frå anonym om ymse budsjett 2025 
 
Skal innbyggara i Hareid kommune lide (eigedomskatt) fordi politikara/etater ikkje klarer å styre 
økonomien? Korfor er bedehuset kostnadsberegna til 4 mill og ender på 18 mill? En lager det fint i 
sentrum men kvar er planane om vedlikehald? Burde en ikkje plante for minst mulig vedlikehald? 
Kvar blei det av planane om fiskeoppdrett på land? Og vi seier nei til oppdrett og 
inntekter/arbeidsplasser ved vår strandlinje mens andre kommuner håver inn. Ungdomslokale er 
supert men igjen, vanvittig pros. Vi seier nei til kommunesamanslåing men no er vi snart dårligast 
stilt i heile landet. På tide å brette opp ermane og kjempe oss til en økonomi som ikkje ruinerer 
innbyggarane! 
 


